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Till Årskonferensen för Vänsterpartiet Jämtland Härjedalen  

26/2–2023 

  

Region Jämtland Härjedalens 
verksamhetsberättelse för 2022 
 

Uppdrag 

Regionfullmäktige      
Ordinarie: Elin Hoffner 

Marie Svensson 

Sonny Hoffman 

Catarina Raswill Antán 

Helena Åsasdotter Nord  

Ersättare:  

Bo Danielsson 

Alf Lundin 

Nisse Sandqvist 

Hanne Krogfjord 

Delnia Mostafaee  

 

Revision                    
Gustav Onilsgård (avgick under året) 

Fyllnadsval Catarina Raswill Antán 

 

Valberedning                                         
Sonny Hoffman Ordinarie 

Catarina Raswill Antán Ersättare 

                         

Politisk sekreterare                    
Elin Hoffner 20% 

Marie Svensson 10% 
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Gruppledare RF                    
Elin Hoffner 17% 

 

Regionstyrelsen 
Elin Hoffner Ordinarie 

Marie Svensson Ersättare 

 

Folkhälsoråd 
Marie Svensson representant  

 

Etikprövningsnämnden 
Marie Svensson Ersättare 

 

Regionala Utvecklings Nämnden 
Bosse Danielsson Ordinarie 

Sonny Hoffman Ersättare 

 

Kollektivtrafikutskottet  
Sonny Hoffman Ersättare 

 

Hälso- och sjukvårdsnämnden 
Elin Hoffner Ordinarie 

Marie Svensson Ersättare 

 

ZÖ (samverkansgrupp Östersunds kommun Region Jämtland 
Härjedalen) 
Elin Hoffner 
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Vänsterpartiets nationella nätverk för kollektivtrafik, transporter och 
infrastrukturfrågor 

Hanne Krogsfjord 

Patientnämnden 
Catarina Raswill Antán (avgående) 

Fyllnadsval Helena Åsasdotter Nord 

Strukturfondspartnerskap  
Bo Danielsson 

Hovrätten  
Catarina Raswill Antán 

Förvaltningsrätten   
Marie Svensson 

Catarina Raswill Antán  

Christine Brulin 

Nämndeman tryckfrihetsmål 

Grupp 1 
Catarina Raswill Antán 

Helena Åsasdotter Nord 

Grupp 2 
Elin Hoffner 

 

2022 
Regionen påverkas starkt av kriget som pågår i Ukraina. Det förändrade 

säkerhetsläget kräver stora resurser och mycket tid måste läggas på beredskapsarbete 

och förbättrade rutiner kring dessa. Någon lösning av konflikten ser inte ut att finnas 

i närtid och påverkar på många plan, inte minst ekonomiskt globalt.  

Det är en otrygg värld vi lever i med krig och pandemi. Pandemin visar sig bli 

långvarig och fortsätter även under hela 2022. Regionalt så har smittspridningen 

varit hög främst i början och i slutet av året. Vi kunde också se en tydlig uppgång 
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efter Storsjöyran. Trots att pandemin fortgår så har länder runt om i världen sakta 

öppnat upp och resandet har tagit fart. 

 

Hälsosjukvården är belastad till bristningsgränsen och trots att vi har en lojal och 

kompetent personal så räcker den inte till. Orken hos personalen börjar ta slut och 

det har inte skjutits till tillräckligt med resurser för att göra något åt problemet. 

Regionen har svårt att bemanna med stängda vårdplatser som följd. Behovet av 

hyrpersonal ökar därmed och kostnaderna skjuter i höjden. På några avdelningar på 

sjukhuset är mer än 70% hyrpersonal medan på andra så har man inte några stafetter 

alls. Där vi har mycket inhyrd personal så ökar trycket ytterligare på regionens egen 

personal, vilken inte underlättar att bryta trenden för att kunna bemanna. Vi har 

under året fått in 13 66A anmälningar kopplade till framför allt arbetsmiljö vilket är 

anmärkningsvärt. 

 

Personalen har förståelse för den kris som en pandemi innebär men känner sig 

sviken utifrån de politiska beslut som tagits av den styrande blågröna majoriteten. 

I stället för att stötta, stödja och skjuta till resurser så har förutsättningen för en god 

arbetsmiljö raserats.  

 

För många personalgrupper på regionens sjukhus så har villkoren kraftigt försämrats 

och då främst där vårdtyngden är som störst. Personal tvingas arbeta mer till en lägre 

lön. Bemanningsnormen har ändrats så att varje personal har hand om fler patienter. 

Arbete varannan helg har fortgått inom fler områden trots löften om att det ska 

ersättas med två av fem helger. Personalen beskriver att man tvingas arbeta övertid 

och kallas in för extra pass. Många kollegor har valt att sluta och ersatts med inhyrd 

personal. Kontinuiteten är satt ur spel och det blir otryggt både för personal och för 

patienter.  

 

Det finns en direkt koppling mellan patientsäkerhet och bemanning. Svårigheten att 

bemanna och fler inhyrpersonal har ökat antalet vårdskador och återinläggningar. 

Kostnader för vårdskador är höga och stjäl resurser från annat. 

 

Tvärt emot regionens mål så har stafettberoendet ökat inte minskat. Regionen hyr in 

hela operationsteam och på Kirurgen har man hyrt in hela vårdteam. Vi har inte 

personal som kan utföra eftervård efter operationer och skickar därför vår personal 

att utföra operationer på våra egna patienter i Sollefteå. Det är inte svårt att förstå att 

det är oekonomiskt. Vårdskulden växer och det är svårt att beräkna hur stor den 

faktiskt är.  

 

Vi vet att större operationer som kräver eftervård har skjutits upp. Mindre planerade 

operationer där patienten kan gå hem samma dag har fortfarande utförts i viss mån. 

Det innebär att en viktig princip där störst behov går först har satts ur spel. 

Långtidssjuka och patienter i behov av habilitering och rehabilitering har fått stå 

tillbaka och det innebär att deras sjukdomstillstånd har försämrats. 
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Många vittnar om att pandemin har påverkat det psykiska måendet negativt och 

trycket på psykiatrin är stort. Ofrivillig ensamhet är ett samhällsproblem som ökat 

under pandemins isolering. 

I och med pandemin har många sjuka patienter valt att inte söka vård och mycket av 

den planerade vården har ställts in. Det in sin tur ökar vårdskulden för varje dag som 

pandemin fortsätter. 

 

Personalen beskriver hur brist på återhämtning tär och då inte bara på arbetet utan 

också på privatlivet.  

Bristen på lyhördhet av det blågröna politiska styret är massivt. Det framgår med all 

tydlighet hur förtroendekapitalet hos regionens personal raseras bit för bit. Att återfå 

personalens förtroende kommer att bli en svår uppgift. 

 

De styrande blågröna partiernas personalpolitik får stora konsekvenser inom hela 

vården. Sjukhuset har svårt att bemanna på flera viktiga områden då det råder en stor 

personalbrist. Det har inneburit färre läkarbesök, sjukvårdande behandlingar, 

vårdtillfällen och f vårddagar. Nödåtgärder har då vidtagits och vårdplatser stängts. 

Färre vårdplatser skapar köer och det är många som får vänta på sin vård och 

behandling.  

 

Vänsterpartiet kan konstatera att de blågröna styrande partiernas personalpolitik 

varit kontraproduktiv. Vänsterpartiet tog upp frågan om personalflykt i fullmäktige 

redan för fyra år sedan. 

Den politiska inriktning som Vänsterpartiet valde redan 2015 med stora satsningar 

på personal och primärvård bedömer vi fortfarande är den bästa vägen att gå. 

 

Valet 2022 
Känslan var att välrörelsen drog i gång tidigt under året. Personalfrågorna var 

fortsatt heta och debatterades flitigt i media. Det fortsatte i en intensivare form när vi 

närmade oss sommaren och de mer formella politiska debatterna drog i gång. Vid 

två tillfällen delade vi frukostpåsar med material vid sjukhuset tidigt på morgonen. 

Påsarna gick som smör i solsken och vi delade 100 påsar på mindre än en 

halvtimme. 

 

Under valrörelsen deltog regiongruppen bland annat på Pride och Storsjöyran, 

Dundermarkanden i Strömsund, Joelmässan i Hammerdal, Älghälga i Svenstavik 

och kampanjade med kamrater i Sveg och Krokom. 

 

Vänsterpartiet har varit flitig med insändare och debattartiklar och synts en hel del i 

media.  

Regiongruppen har tagit fram tillgängliggjort material, filmer, annonser som vi 

spridit i tidningar, på bussar i kollektivtrafiken och i sociala medier. Regiontidningen 

har delats i postlådor i länet och vi har hjälpts åt att synas och då inte bara i länets 

centralorter. 
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Vänsterpartiet har deltagit i debatter om samefrågor på Gaaltje, psykisk ohälsa för 

brukarorganisationer, regiondebatt på Birka folkhögskola och P4 Jämtland, samt 

blivit intervjuad i lokal press. Partidistriktet köpte en så kallad ”nativeannons” i 

ÖP:s gratistidning, resultatet blev en intervju med toppnamnen på riksdags- och 

regionvalslista.  

Regiongruppen har samarbetat med övriga norrlandsregioner och SKR i 

framtagandet av material och spridning av material. 

 

Regiongruppen har funnits väl representerad i valstugan för att möta och svara på 

väljares frågor. Vår valstuga var välbesökt även i jämförelse med övriga partiers och 

stämningen var god. 

Utfallet av valet blev inte vad vi önskat och vi tappade ett mandat i fullmäktige. 

Regiongruppen hade förhoppning om att vi äntligen skulle få prata 

hälsosjukvårdsfrågor i valrörelsen på alla nivåer, nationellt, regionalt och 

kommunalt. Tyvärr så blev det inte så vilket inte var bra för vårt resultat. Debatten 

flyttade fokus när NATO-frågan hamnade högst på dagordningen. Den följdes av 

brott och straff och bensinpriser till följd av internationella händelser.  

 

Utfallet i regionen blev: Vänsterpartiet (V) tappade ett mandat. Centerpartiet (C) 

tappade fyra mandat, Sverigedemokraterna (SD) tog två, Liberalerna (L) åkte ur, 

Moderaterna (M) tog ett, Socialdemokraterna (S) tog tre mandat och 

Kristdemokraterna (KD) tog ett. 

Att miljöpartiet står kvar på två mandat skulle kunna vara på bekostnad av oss. 

Många Vänsterpartister annonserade i valstugan att de tänkte stödrösta på 

Miljöpartiet. 

Centerpartiet tappade mycket makt och inflytande. M ingick teknisk valsamverkan 

med SD som därmed ökade sitt inflytande ytterligare. S, KD och V bildade majoritet 

med 30 av 55 mandat i fullmäktige. Bakgrunden till samarbetet ligger i de frågor 

som förenat partierna under de fyra år som gått. Tre partier som alla ser 

nödvändigheten av att hitta lösningar för att kunna bemanna, öppna vårdplatser och 

att kunna ge en tillgänglig, trygg, säker och jämlik vård till länets innevånare.  

 

Sammanfattningsvis så har regionen tuffa år framför sig. Det finns många hinder och 

svårigheter inom flera områden.  

Den nya majoriteten kommer inte kunna lösa alla problem som uppstått under en 

lång tidsperiod. Därför är det oerhört viktigt att resurserna läggs där vi får bäst effekt 

och att arbeta långsiktigt och hållbart. Bemanningsproblematiken är en central fråga. 

Personalens arbetsvillkor och arbetsmiljö måste förbättras. Regionen behöver både 

få en personalstyrka som kan, vill och orkar arbeta fram till pensionen och underlätta 

rekrytering av ny personal. Det skulle innebära färre hyrpersonal, lägre sjuktal, 

lättare att bemanna och en lägre omsättning av personal. Med en välmående personal 

som kan känna sig stolta över sitt arbete och som har ork minskar vi kostnaden för 

vårdskador och höjer patientsäkerheten. Det handlar om hållbara, långsiktiga 

satsningar som kommer att ge stort genomslag ekonomiskt över tid. Primärvården 

ska ställas om mot god och nära vård med patienten i fokus. 
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Vänsterpartiets Regiongrupp 
Vänsterpartiets regiongrupp har haft gruppmöten kvällstid dagen före varje 

fullmäktige och på styrelsesammanträdens första dag. Det har varit en blandning av 

digitala och möten på plats under året. Det är förmodligen så framtiden kommer att 

se ut.  

Gruppens deltagande är fortfarande väldigt goda även om den minskat något under 

pandemiåren.  

 

Regionfullmäktige: 15/2 16/2 26/4 27/4 21/6 22/6 22/8 11/10 12/10 15/11 7/12 

Regionstyrelse: 25/1 29/3 30/3 7/4 21/4 3/5 4/5 12/5 31/5 1/6 20/6 30/8 27/8 28/8 

24/10 25/10 6/12  

Gruppmöten: 24/1 31/5 15/2 29/3 25/4 31/5 20/6 29/8 13/9 27/9 10/10 24/10 14/11 

5/12  

Gruppledarträffar med presidiet: 7/2 28/2 18/5 samt på varje fullmäktige 

Hälso- och sjukvårdsnämnd: 12/1 20/1 23/2 24/2 16/3 31/3 13/4 21/4 24/5 16/6 21/9 

22/9 20/10 24/11 15/12  

 

Regional utvecklingsnämnd RUN:  
 

Regionala utvecklingsnämnden utses av fullmäktige och har hand om de regionala 

utvecklingsfrågorna i samverkan med hela länet, det statliga tillväxtuppdraget och 

fungerar som regional kollektivtrafikmyndighet samt har hand om andra kommunala 

uppdrag. Nämnden arbetar också med frågor om kultur, folkhälsa, klimat, energi och 

miljö, jämställdhet och mångfald, forskning och utveckling samt internationella 

frågor ur ett regionalt perspektiv. Nämnden är också styrelse för folkhögskolorna 

Bäckedal och Birka. 

 

Nämnden består av tretton ledamöter och detta år har det äntligen blivit möjligt med 

fysiska möten på plats efter pandemin. Det mesta har handlat om medfinansiering 

till olika projekt samt medfinansiering av 1:1 medel till regionala 

utvecklingsåtgärden. Under året har det utsetts en ny regional utvecklingsdirektör, 

Magnus Aspegren. Köp av fastighet har gjorts, nämligen byggnadsminne Jo-

Jonsvallen i Älvros kyrkby som förvaltas av Bäckedals folkhögskola och som ingår i 

deras kurser  

 

Bosse Danielsson har varit ordinarie ledamot och Sonny Hoffman har varit ersättare 

samt ersättare i kollektivtrafik utskottet  

Nämnden har haft sammanträde 22/2, 5–6/4, 17/5, 14/6, 20/9, 18/10, 22/11, 13/12  
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Utskottet för kollektivtrafikfrågor 
 

Regionala utvecklingsnämnden har sedan 1 juli 2020 ett utskott; utskott för 

kollektivtrafikfrågor. Utskottet har bland annat i uppgift att arbeta med fördjupning 

inom fokusområden och strategiska utvecklingsområden inom 

kollektivtrafikområdet.  

 

Genom valteknisk samverkan med Socialdemokraterna har Sonny Hoffman deltagit 

som ersättare i utskottet. 

 

Utskottet har genomfört sex sammanträden under 2022, varav fyra halvdags 

sammanträden och två utökade sammanträden där länets kommuner bjudits in till 

två timmars dialog. Fyra av sex sammanträden har genomförts digitalt. Dels med 

anledning av coronapandemins restriktioner, dels för att underlätta deltagande 

för såväl ledamöter som ej tjänstgörande ersättare.  

 

Det utskottet särskilt skulle fokusera på under året har varit: 

- Östersundslänken och utveckling av stadstrafiken  

- Coronapandemins långsiktiga effekter på kollektivtrafiken  

- Ekonomi; Indexutveckling och intäkter  

- Gemensam tågstrategi för norrlandslänen  

- Påbörjade trafikupphandlingar  

- Fördjupningar utifrån aktuella strategier och prioriterade åtgärder i 

trafikförsörjningsprogrammet  

 

Upphandling av trafik är en viktig del av kollektivtrafikuppdraget. 

Avtalen sträcker sig över flera år och omfattar höga belopp. Mot bakgrund av att 

upphandling av kollektivtrafik är ett nytt uppdrag i organisationen sedan 1 juli 2020 

finns behovet av att utveckla och säkerställa uppföljningen av trafikavtal. Arbetet 

med att förbättra avtalsuppföljningen pågår, utifrån fordons- och 

bränsleuppföljningar, kundundersökningar, förbättrad agenda vid företagsträffarna 

och ett upptaget arbete med att fälla ut viten.  

 

I det kollektiva resandet pågår stora förändringar i våra vanor och beteenden, dels 

med anledning av klimatförändringarna, dels med anledning av den globala 

pandemin. Det kollektiva resandet behöver öka och den nya kollektivtrafiknämnden 

ska följa trenderna i resandet för att göra analyser och utifrån dessa rikta insatser för 

att uppfylla målen i trafikförsörjningsprogrammet. 

 

Resandet och intäktsflödet har tagit fart efter coronapandemin. Länets kollektivtrafik 

ser dock fortfarande ett visst resandetapp i den vuxna befolkningen. Ett förändrat 

arbets- och resmönster, med visst hemarbete, ser ut att vara förklaringen. Trenden är 

dock att resandet och intäkterna fortsätter att öka.  

 

Det förändrade säkerhetspolitiska läget har gett ytterligare påverkan.  

Kostnadsutvecklingen kopplad till bränsleindex är stor. Samtidigt har 
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bränslekostnaden sannolikt en positiv påverkan på förflyttningen från bil till 

kollektivtrafik. 

 

Kampanjer för att hälsa resenärer välkomna tillbaka eftercoronapandemin har 

genomförts, liksom marknadsföring av mer flexibla utbud och priser i några 

attraktiva stråk. 

 

 

 

Direktörsträffar: Ingen ny direktör har rekryterats ännu 

Norrlandstingsträff: 23–24/3 26-27/10 

Norrlandstings träff gruppledare: 24/1 31/1 14/2 17/3 2/5 25/5 9/6 12/8 29/8 

Krisledningsnämnd: 24/2 22/3 12/5 

Vårdval styrgrupp:  3/2 8/2 22/2 8/3 6/4 19/4 28/4 

Grupp översyn politisk organisation: 31/1 4/3 4/4 5/5 9/5 

Rekrytering ny regiondirektör: 25/11 5/12 

Styrgruppen för kollektivtrafik, transport och infrastruktur 14 januari, 20 april, 4 juli 

och 11 november, samt nätverksträffar: 18 mars och 3 juni och digitala webbinar 28 

januari Stora Infrastrukturdagen, 3 Maj Fossilfria arbetsmaskiner i fjällen  

 

Patientnämnden:  

Årsberättelse för patientnämnden J/H 2022 

Patientnämnden har genomfört 5 sammanträden under året. 

Vänsterpartiet har endast deltagit vid 4 av dessa då sittande ledamot blev vald till 

annat uppdrag och därför inte kunde delta" eller nåt liknande. 

Ett område som diskuterats och där nämnden fick en ingående presentation är 

område Barn och unga vuxna, BUV. Mikael Lev- Alsen berättade ingående om 

verksamheten som gjorde att nämnden erhöll en bra och tydlig bild av det arbete 

som utförs, förväntas och planeras. 

Ett annat område som presenterats och talats om är kvinnors hälsa och 

förlossningsmedel samt verksamhet vid kvinna. Även här gavs en god bild av det 

arbete som utförs och som man planerar att utföra. Informationen vi fick gjorde att 

vi insåg att vården och förståelsen inom detta område faktiskt går framåt, dock inte 

så fort som önskat är. 

De som presenterade/informerade och svarade på frågor var bland andra Christina 

Westberg enhetschef område kvinna. 

Andra områden som återkommande diskuteras är sjukresor och hyrläkare.  
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Vidare har ett antal vänsterpartistiska ledamöter i patientnämnder nationellt haft 

regelbundna träffar via Teams. Denna grupp är nu upplöst efter valet då flera av de 

som ingick i gruppen inte längre har uppdraget kvar. Några av gruppens medlemmar 

träffades också fysiskt på Vänsterdagarna i Göteborg. 

Denna grupp har varit värdefull. Gruppens medlemmar har kunnat utbyta 

erfarenheter och tips med varandra.  

 

Övriga grupper Regiongruppen är representerade 
i:  
 

Folkhälsorådet: 28/2 9/5 19/9 18/11 

ZÖ samverkansgrupp Region JH och Östersunds kommun: Inga möten 

Etikprövningsnämnden: ersättaren har ej behövts kallas in  

Förvaltningsrätten: 21/4 30/6 21/7 29/9 

 

 

Under året har representanter för Vänsterpartiets 
regiongrupp deltagit i: 
 

Reko-dag 30/1 

Region SKR träff 10/2 

Klimatkurs internt Vänsterpartiet 21/2 

Distriktsårskonferens 27/2 

Säkerhet valet Regionen 28/2 

Budgetdag regionstyrelsen 1/3 

Utbildning kandidater i valet ABF 16/3 

Barn i demokrati 25/3 

Träff med Kvinnojouren 28/3 

Träff med vårdförbundet 4/4 

Träff Gruppledare/pol.sekr/Regionråd nationell V 7/4 

1 majdemonstration och tal 

Nationell Regionträff i maj i Norrköping  

Intervju av student om hat och hot riktat till politiker 12/5 

Debatt Gaaltije 17/5 

Nationaldagsfirande Jamtli med Vänsterpartiet 6/6 

Budget dag Regionfullmäktige 8/6 

Valintervju med ÖP 8/6 

Studiebesök kirurgen 10/6 

Inspelning valfilm Norrköping med Vänsterpartiets SKR-grupp 

Förhandlingsskola 15/6 

Webinarium internt Vänsterpartiet Nytt i politiken 17/6 

Vänsterpartiet 5-kamp i Ottsjö 18/6 
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Debatt P4 Jämtland 22/6 

Dundermarknaden Strömsund 9/7 

Valdebatt psykisk ohälsa Jämtlands läns brukarråd 4/8 

Till Sveg valkampanj 8/8 

Valintervju Regionens taltidning 15/8 

Träff med Sköldkörtelförbundet 15/8 

Joelmässan Hammerdal 20/8 

Valintervju med ÖP 22/8 

Jonas Sjöstedt på besök 30/8 

Krokom och Nälden valkampanj 1/9 

Svenstavik Älghelga 2/9 

Pride 3/9 

Delade frukostpåsar sjukhuset 2/9+5/9 

Regiondebatt P4 Jämtland 8/9 

Regiondebatt Birka folkhögskola 8/9 

Valvaka Norra Station 11/9 

Presskonferens ny majoritet 1/710 

Träff med Myndigheten för ungdoms och civilrättsliga frågor 21/11 

Träff med Vision 14/11 

Avtackningsmiddag Gamla teatern 15/11 

Träff om implementering urfolksdeklaration 21/11 

Träff med Vårdförbundet 28/11 

Åre partiförening 28/11 

Distriktstyrelsemöten, regiongruppen har haft representation på de flesta möten 

under året 

Dokumentsgrupp inför valet: 21/3 5/4 7/4 11/4 12/4 19/4 

Valgrupp: 8/8 15/8 22/8 29/8 5/9 

 

 

Interpellationer: Ingen interpellation ställd under 2022 

 

Frågor Fullmäktige: inga skriftliga frågor ställda under 2022  

 

Artiklar:  

18/10 S V Kd ska styra i region JH Läkartidningen.  

 

SVT Jämtland  

12/4 Liten skillnad i regionpolitikernas budget 

 

P4 Jämtland 

18/3 Ungdomsmottagning tar nya grepp för att nå fler 

13/5 Hetaste frågan hos sjukvårdspolitiker inför valet 

27/6 Var fjärde döende patient dör ensam på sjukhuset nu införs åtgärder 

29/8 Utspel Flyget Östersund-Umeå 

17/10 Nya styret 

 

Insändare Jämtlandstidningen 
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13/1 Det är lätt att vara efterklok 

15/2 Det kan inte vänta, det måste göras nu 

17/2 Vänsterpartiet kräver ungdomsmottagning i hela länet  

1/3 Ge tid till återhämtning – inför förkortad arbetstid 

24/3 Palliativ vidareutbildning för sjuksköterskor måste prioriteras högre i Region 

Jämtland/Härjedalen 

29/6 Ingen ska behöva dö ensam 

23/8 Vi måste prata om tandvård! 

 

 

Artiklar Jämtlands tidning 

17/2+22/2 Ungdomsmottagningar ska fortsätta utredas  

1/3 De toppar V listor inför valet i höst 

26/4 Ilska bland länets regionpolitiker över miljon fallskärm till chef som sa upp sig 

själv 

3/3 De toppar Vänsterpartiets listor inför valet i höst  

26/4 Ilska bland länets regionpolitiker över miljonfallskärm till chef som sa upp sig 

själv 

23/8 Valdebatt med vård i fokus 

20/10+25/10 Nytt politiskt styre i Region Jämtland Härjedalen 

22/11+24/11 Nya regionfullmäktige installerat  

13/12 Regionpolitiker höger sina arvoden sju procent 

13/12 De ska styra Region Jämtland Härjedalen  

 

Artiklar Länstidningen och Östersundsposten  

4/2 Elin Hoffner V sitter kvar i Vänsterpartiets partistyrelse LTZ 

28/2 V presenterar toppkandidater till riks och region 

24/3 Kultur på recept blir verklighet inte en medicinsk behandling i den bemärkelsen 

27/4 Regionpolitikerna oense om ansvarat för avgångsvederlaget – ett kollektivt 

ansvar. 

8/8 Så vill regionernas partier lösa krisen på Östersunds sjukhus Ltz 

25/8 Så tycker partierna i region JH om privata vårdgivare- ltz har kartlagt 

31/8 V: kräver ännu en skattehöjning – för att införa sex timmars arbetsdag ÖP 

17/10 Nya styret LTZ 

18/10 Nya styret av Region Jämtland Härjedalen klart S Kd V bildar majoritet. 

Bemanningsfrågorna det centrala. ÖP 

 

Insändare i Länstidningen och Östersundsposten 

7/1 V: Vem tar ansvar LTZ 

22/1 V: Det är lätt att vara efterklok LTZ 

15/2 V: Vi måste komma till rätta med personalpolitiken på sjukhuset ÖP 

26/2 V: Ge tid till återhämtning – inför förkortad arbetstid ÖP 

16/3 V: Prioritera vidareutbildning i palliativ vård för sjuksköterskor ÖP 

16/3 V: Nej till gruva i Gallok LTZ 

17/3 Palliativ vidareutbildning för sjuksköterskor måste prioriteras ÖP 

30/3 V: Vi säger nej till gruva i kallok ÖP 

3/6 11/6 V: Telefoni och bredband till alla även glesbygden i Norrland ÖP o ltz 
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27/6 V: ingen ska behöva dö i ensamhet – stärk den palliativa vården. ÖP 

10/8 V: Silverklo C tvår sina händer ÖP 

23/8 V: Bygg hållbara kommunikationer i norra Sverige ltz 

29/8 V: halvera biljettpriset för kollektivtrafiken ÖP  

 

Sociala medier: Regiongruppen har länkat en hel del material och filmer under 

valrörelsen, men här finns en stor utvecklingspotential för framtiden. 

 

Träff med Åre partiförening efter valet 

 

Lagda motioner:  

Hälsoekonom avslag 

Ingen ska dö i ensamhet i den palliativa vården bifall 

Stöd till kvinnojouren avslag (Presidiet får i uppdrag att se över möjligheten till 

utbildning till regionfullmäktiges ledamöter om mäns våld mot kvinnor och 

kvinnojourens verksamhet  

 

Verksamhetsplan för Vänsterpartiets Regiongrupp 
2023 

Majoritetssamarbetet ska leda till en långsiktig lösning för regionens 
bemanning 

• Gruppmöten med Vänsterpartiets regiongrupp samt majoritetsgrupp i 

samband med fullmäktige och regionstyrelse 

• Sammanfatta de viktigaste händelserna i ett nyhetsbrev i samband med 

fullmäktige och skicka ut till medlemmar i länet för att synliggöra 

regiongruppens arbete 

• Studiebesök ute i regionens verksamhet för att lyssna in hur behoven ser ut 

• Två träffar med majoritetsgruppen vår och höst 

• Vänsterpartiets regiongrupp hel dag, alternativt tvådagars med övernattning 

vår och höst 

• Norrlandstingsträff vår och höst 

• Norrlandstingsträff gruppledare, ungefär varannan månad 

• Besök i partiföreningarna ute i länet 

• Delta på Vänsterdagarna 

• Delta i gruppledarträffar nationellt 

• Ett ökat samarbete mellan regiongruppen och Vänsterpartiets SKR-grupp 

• Arbeta för en ökad aktivitet bland regiongruppens och plusgruppens 

deltagare 

• Genomföra minst 1 utåtriktad aktivitet per termin. Tex delta i 1 majtåg, dela 

ut frukostpåsar utanför sjukhuset 
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